serrer: Haager Uberemkommen vom 5. Oktober 1961 zur Befre:ung ausléndischer offentli-
cher Urkunden von der Legalisation

uer: Zusténdige Behérde in Andorra

ANLG: = F -

In der Anlage Ubersende ich einen Abdruck der Notifikation des niederléndiéchen Auflenmi-

nisteriums vom 2. August 2012 zur Kenntnis.

Im Auftrag
Maspfuhl

Jlaubigt

Terifbeschafiigte




MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE-HAGUE

CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION

FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS
(The Hague, 5 October 1961)

: Notiﬁfcati‘on.pursuant to Article'15 of the Convention

AUTHORITIES

Andorra 13- 06~2012 .

( Transla t/on ) :
Competent authorifies to issue the Apostille in accordance w&th Article 3, paragraph 1, of the
" Convention (modxf"catxon)

El/la ministre/a d'Afers Exteriors, {The Mlmster of Foretgn Affairs)’ ’
“El/la coordinador/a d’ Afers Bxlaterals i Consulars (The Coordmator of Btla’cerai and Consular

- Affairs)
El/la director/a d’ Afers Muitilaterals i Ccoperacié (The Director of Multﬂatera( Affalrs and

| Cooperation)
El/}a cap de I'Area d'Afers Generals i Juridies. (The Head of Unit.of General and Jundlcal Affalrs)

The Hague, 2 August-2012

The Depositary Notifications are accessible on the websxte of the Ministry: of Foretgn Affa!rs of the -
ngdom of’ the Netherlands at http: //www minbuzs. nl/denosntarv :
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MINISTERE DES AFFAIRES ETRANGERES DU ROYAUME DES PAYS BAS
LA HAYE

C@NVENTION SUPPRIMANT L’EXIGENCE DE LA LEGALISATION DES ACT ES
PUBLICS ETRANGERS
(La Haye, {e 5 octobre 1961)

Athi‘ﬁca‘ti‘or}x‘: conformément 3 {-‘artidé 15 de la Conveéntion

AUTORITES
. Andorre,13-06—2012 et e et 1 s o e e e e

vAUtOFItéS compétentes pour dehvrer l ‘apostille prevue al art;de 3, paragraphe 1, de la Convention
(modlﬁcatlon)

Elfla ministre/a d'Afers Exteriors,. (Le/la Ministre des Affaires etrangeres)

El/la coordinador/a d’Afers Bnatera!s : Consulars (Le/la Coordinateur/trice des Affaires bilatérales
et constulaires).

_‘Et/la director/a d'Afers Multildterals Cooperaqo (Le/(a Dnrecteur/tnce des. Affalres multx!aterales
-et.de la codpération)

Et/la cap de ltArea d'Afers Generals. i Jurfdics {Le/la Chef/fe de 'Unité des Affaires generales et
juridiques)

La Haye, le 2 ao(it 2012

" Les notifcatlons dépositaires sont accesxbles en lighe sur le site: Web du Ministére des Affaires
gtrangéres du Royaume des Pays- Bas, a ladresse fittp: //www minbuza. nl/deoosmarv
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